

Verslag

Vergadering	Regiegroep
Gehouden op	30 november 2020, 17:30 uur - raadzaal
Opgemaakt door	Berry van 't Westeinde
Aanwezig	Sjaak Sperber (plv voorzitter), Piet Verheijen, Trix Vissers, Johan Swaans (wethouder), Mark van Stappershoef (burgemeester) Jolie Hasselman (secretaris) en Berry van 't Westeinde (griffier)
Afwezig	Mark Verhoeven (voorzitter) (m.k.)

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering. Mark Verhoeven heeft zich afgemeld.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt vastgesteld.

3. Vaststellen verslag vergadering regiegroep 2 november

Het verslag wordt vastgesteld.

4. Terugblik vergaderingen november

De voorzitter geeft naar aanleiding van de ingeleverde evaluaties voor de vergadering van 3 november aan dat met betrekking tot stemverklaringen het de ene keer anders gaat dan de andere keren. Het is goed als de voorzitter de raadsleden hierop aanspreekt.

Begrotingsvergadering

De burgemeester spreekt de complimenten uit voor griffie en alle deelnemers hoe we het iedere vergadering ook technisch fixen.

Trix Vissers geeft ook aan dat alles beter kan, maar dat we het heel goed doen met zijn allen.

Geeft extra compliment aan de griffie.

Met betrekking tot de rol van de burgemeester en portefeuillehouder heeft de burgemeester geprobeerd de twee petten te scheiden. De burgemeester geeft aan dat hij hier inderdaad iets mee had kunnen doen, in afspraak met de plaatsvervanger. Aan de andere kant geeft de griffier aan dat we ook de afspraak hebben gemaakt met deze wisselingen niet te krampachtig om te gaan.

Met betrekking tot vragen aan het college en de bijdrage van het college wordt gesproken over de rol en bijdrage van het college. De voorzitter geeft aan dat als raadsleden vragen al eerder hadden kunnen stellen, zij deze ook eerder hadden moeten stellen.

Trix Vissers constateert dat het op zo'n moment de verantwoordelijkheid van raadsleden is om de vragen op de goede plek te zetten. Dan is het niet het probleem dat het college te veel aan het woord is.

Johan Swaans geeft aan dat het college soms dingen wel goed moet uitleggen. Is van mening dat er best iets meer debat mag zijn met het college. Soms voelt hij zich wel beperkt.

Piet Verheijen vindt dat het houden van pleidooien door het college niet moet gebeuren. De meningsvorming moet vooral plaatsvinden door het college.

De griffier vult daarbij aan dat er wel bij diverse moties en amendementen nieuwe zaken op tafel kwamen, waardoor het ook begrijpelijk is dat het college het oorspronkelijke voorstel nog eens goed motiveert.

De voorzitter geeft aan dat de laatste twee stemrondes op de ouderwetse manier gingen. Was er een structureel probleem?

De griffier geeft aan dat de oorzaak in de apostrof van “bedrijfsauto’s” in de laatste motie. Het systeem is daarop vastgelopen. De leverancier werkt hieraan – en op de griffie zijn we hier nu alert op.

De burgemeester geeft aan dat elektronisch stemmen een innovatie is die wat hem betreft een blijvertje is.

De voorzitter concludeert dat het goed is om gewoon de spreekvolgorde te volgen.

Trix Vissers vindt het soms lastig om te zoeken in de app, als er mensen andere appjes hebben gestuurd. Dat is wel lastig.

De voorzitter geeft aan dat het het beste is wanneer raadsleden elkaar hierop aanspreken.

Piet Verheijen geeft aan dat hij zich vooral focust op de leerpunten. Dus hij reageert niet bij iedere vergadering.

Trix Vissers geeft aan dat de afspraken over de wijze van behandeling van de startnotitie Sociaal Domein naar de fractievoorzitter is gestuurd en niet bij alle leden is aangekomen.

Afgesproken wordt dat inhoudelijke afspraken over de wijze waarop zaken in een vergadering behandeld worden met alle fractieleden worden gecommuniceerd – niet via de voorzitters.

Afgesproken wordt dat als er wat verbeterpunten zijn dat we een memo sturen aan de hele raad. De griffie maakt een concept memo en zal dit afstemmen met de voorzitter (Sjaak Sperber) voor verzending naar alle leden van de raad (en burgerleden).

5. Concept-agenda besluitvormende vergadering 15 december 2020

De burgemeester geeft aan de burgemeesters in het district Hart van Brabant hebben afgesproken de APV aan te passen aan Carbidschieten. Als het college hiermee akkoord gaat wordt dit 15/12 aan de raad voorgelegd. Na de jaarwisseling komt nog een integrale wijziging van de APV.

De voorzitter concludeert dat het voorstel tijdig is aangekondigd, het spoedeisend is. De regiegroep stemt ermee in dit toe te voegen aan de agenda.

Trix Vissers merkt op dat de benoeming van een vervangend raadslid op de agenda moet staan.

De voorzitter concludeert dat het wordt toegevoegd.

Wethouder Johan Swaans geeft aan dat hij het verzoek van audit-comité heeft gehoord over het aanhouden van de nota reserves en voorzieningen. Begrijpt dat dit is aangehouden, maar vindt het wel jammer.

De regiegroep gaat uit van het advies van het audit-comité.

Trix Vissers vraagt naar de benoeming van nieuwe leden van het audit-comité.

De griffier geeft aan dat deze leden ook al informeel kunnen aansluiten. Het audit-comité stemt niet, dus formeel is er geen probleem. Schriftelijk stemmen is een ingewikkelde procedure met digitaal vergaderen. In een vergadering waar gewoon informeel laten aansluiten. Op een moment dat we fysiek vergaderen of wanneer we een aantal benoemingen gebundeld hebben kunnen we schriftelijk stemmen.

6. Planning 2021: Heidag gemeenteraad

Gelet op de ontwikkeling van het virus wordt voorgesteld deze bijeenkomst 2 maanden door te schuiven. De hoop is dat aan het begin van de lente er meer mogelijkheden zijn om ook fysiek samen te komen.

De voorzitter concludeert aan dat deze keuze logisch is.

7. Invulling vacature regiegroep

Geconstateerd wordt dat Erik Schellekens, Mark van Oosterwijk en Tess van de Wiel de overige voorzitters zijn. Is er noodzaak om dit in te vullen?

Burgemeester: geeft aan dat het een groot goed dat er vertrouwen is in de regiegroep – in een smaldeel van de raad. Het werkt ook dat de voorzitters die ervaring hebben. Koester de regiegroep.

De regiegroep deelt deze mening. In het ontwerp-reglement van orde staat duidelijk dat het belangrijk is de aansluiting te maken met de voorzitters. Dat blijkt ook in de vergaderingen. Er wordt veel uitgewisseld tussen voorzitters en besproken wat voorzitters beter kunnen doen om de vergaderingen soepeler te laten verlopen. Eerste half uur: minder interessant als je geen voorzitter bent. De griffier en de voorzitter (Mark Verhoeven) worden verzocht dit met Stijn van den Brekel te bespreken.

8. Digitaal of fysiek vergaderen

We missen een dimensie in het omgaan met elkaar. Zo snel het weer redelijkerwijs kan weer digitaal. We hebben een voorbeeldfunctie – dat is ook van belang. Afspraak is dat we hier in januari op terugkomen.

9. Planning

Planning eerste kwartaal:

De regiegroep merkt op dat een initiatief voor een werkbezoek kan ook uit het college kan komen. Als er voorstellen zijn, dan worden ze gecommuniceerd. Dan kunnen we er op een gestructureerde manier over praten. Verder wordt kennisgenomen van de planning.

Ingestemd wordt met het voorstel om in de werkgroep omgevingswet het gesprek te hebben over de 2^e fase. ***Raadsleden kunnen zich aanmelden om mee te luisteren.***

Compliment aan de organisatie dat ze de lange termijnplanning blijven actualiseren.

De voorzitter vraagt aan de portefeuillehouder om aandacht voor de stukken rond de cultuurnota.

Wethouder Johan Swaans geeft aan dat op 14 december de regiegroep voldoende moet weten om te kunnen besluiten over de agenda. Als het goed is ligt er straks een concept cultuurnota. De regiegroep gaat hier een goed beeld van krijgen. Dat zal niet een week van te voren zijn. Er wordt ambtelijk nog aan geschreven. Afgesproken wordt dat een week van te voren iets wordt aangeleverd op basis waarvan de regiegroep kan beoordelen of het afdoende is. **OPMERKING GRIFFIER**: De wethouder heeft meegedeeld dat dit dinsdag 8 december wordt.

10. Nieuw ingekomen stukken voor raadsvergadering van 15 december 2020

De lijst ingekomen stukken vindt u [hier](#).

Aan de regiegroep wordt de vraag gesteld om in te schatten of sommige stukken (met name raadsinformatie) wellicht extra aandacht vragen.

11. Doornemen overzichten toezeggingen/moties/raadsvragen

De overzichten worden toegevoegd aan de lijst ingekomen stukken voor de raad. Daarna worden de grijze stukken als afgewerkt verklaard en afgevoerd.

12. Terugkoppeling uit / naar andere gremia

Communiceren: * werkbezoeken initiatieven melden bij de griffie

- Januari weer terugkomen op fysiek vergaderen
- Uit de evaluatie actiepunten

13. Wat verder ter tafel komt

De voorzitter sluit de vergadering om 19:55 uur.

Actielijst regiegroep				
Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
1.	22-06-2020	Griffie	Na de zomervakantie een goed afscheid/welkom regelen voor vertrokken/nieuwe raadsleden.	
2.	07-09-2020 21-09-2020	Griffie	Opvolging vacature Mark van Oosterwijk in regiegroep. Oproep uit laten gaan of er nieuwe leden zijn voor de voorzitterspool. Vanuit de voorzitterspool wordt de regiegroep samengesteld.	<i>Er is belangstelling getoond door Stijn van den Brekel.</i>
7.	2-11-2020	Allen	Aan het einde van het jaar met de regiegroep een kleine borrel te houden	
4.	30-11-2020	Griffie	<u>Afgesproken wordt</u> dat inhoudelijke afspraken over de wijze waarop zaken in een vergadering behandeld worden met alle fractieleden worden gecommuniceerd – niet via de voorzitters.	
5.	30-11-2020	Griffie / voorzitter	<u>Afgesproken wordt</u> dat als er wat verbeterpunten zijn dat we een memo sturen aan de hele	

Actielijst regiegroep				
Nr.	Datum	Wie?	Wat?	Afdoening
			raad. De griffie maakt een concept memo en zal dit afstemmen met de voorzitter (Sjaak Sperber) voor verzending naar alle leden van de raad (en burgerleden).	